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	Not so fast, Omicron! Updated COVID-19 boosters are available now for ages six months and up.

	Омикрон, притормози-ка! Обновлённые бустерные прививки от COVID-19 уже доступны для достигших 6-месячного возраста.  

	The updated booster is designed to give you maximum protection against Omicron and help minimize the spread of COVID this winter.

	Данный бустер нацелен на максимальную защиту от Омикрона и поможет снизить распространение ковида зимой.

	If it’s been over two months since your last vaccine dose or booster, it’s time to get your new, updated booster.

	Если прошло больше 2 месяцев со времени прошлой дозы вакцины или бустера, то пора сделать обновленную бустерную прививку.

	Contact your health care provider or local pharmacy to make an appointment.

	Свяжитесь со своим врачом или местной аптекой и назначьте время для прививки.

	A message from the Washington State Department of Health.

	Сообщение Департамента Здравоохранения штата Вашингтон.
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